
     

Verksamhetsberä,else 2023 

För mej som ordförande har det varit mycket a5 sä5a sig in de5a första år - lite av en berg- 
och dalbana på go5 och ont, men framför allt väldigt kul! 

Det finns så mycket saker man vill ta tag i på anläggningen och göra bä5re, 
utvecklingspotenBalen är stor för föreningen. Jag tycker a5 vi i styrelsen har jobbat ihop 
oss bra de5a år och har e5 gemensamt mål för hur vi vill jobba framåt. 

Styrelsen har haF möten varje månad och några extrainsa5a telefonmöten, Vi har även få5 
igång bytet av materialet på stora utebanan. Det hoppades vi skulle komma på plats innan 
vinterns antågande, men på grund av materialbrist blev arbetet uppskjutet Bll början av 
2024. 

Styrelsen skulle vilja tacka alla anställda, förtroendevalda och ideellt arbetande 
funkBonärer i föreningen som under det gångna året jobbat för föreningens utveckling. Ni 
gör e5 fantasBskt bra jobb! 

Tack också Bll alla ry5are som deltagit i olika tävlingar och representerat Vännäs 
Ry5arförening på e5 fint sä5 under 2023. Och stort lycka Bll under året 2024! 

Styrelsen genom ordförande Mar2na Karlsson 



Allmän informa7on  

Medlemsantal Föreningen har 267 medlemmar och åldersfördelning ser ut på följande 
sä5:  
Ålder Kvinnor 18 st 0-6 år, 50 st 7-12 år, 75 st 13-20 år, 57 st 21-40 år, 52 st 41 år och uppåt 
Män 1 st 0-6 år, 4 st 7-12 år, 4 st 13-20 år, 2 st 21-40 år, 4 st 41 år och uppåt 

Styrelsen  
Ordförande: MarBna Karlsson  
Sekreterare: Bi5e Torbjörnsdo5er (samt TS-repr) och Ulrika Thingvall  
Kassör: KersBn Lindqvist  
Vice ordförande: SebasBan Öhgren 
Övriga ledamöter: Veronica Jonsson, Hanna Erlandsson, Sandra Widmark, Margareta 
MarBmo Johansson, 
UngdomssekBonens representant:   
Suppleanter: Katarina Sjöström samt Bi5e och Ulrika  

Tävlingssek7onen  
Ordförande Bi5e Torbjörnsdo5er, med grenledare och ledamöter  

Personal  
Verksamhetschef AnnaLena Jonsson 
Ridinstruktörer Sara Hallnor och Mikaela Rosendal 
Anläggningsansvariga Lis-Marie Jonsson och Emma Olofsson  
Extra personal Anton Von Westbrand  

Fortbildning under året  
Instruktörerna var med på fortbildning för Agneta Aronsson på Hippologum 2 dagar i 
september. Fyra tjejer i föreningen har slueört ULK, Ungdomsledarkurs.  

Anläggningen  
Påbörjat en beva5ningsanläggning för stora utebanan.  
E5 par tjejer från US målade flera nya tävlingsbommar under varmaste sommarperioden, 
dom blev jä5esnygga - bra jobbet!  



Ridskoleverksamheten 2023  

Under 2023 har ridskoleverksamheten fortsa5 bedriva sin verksamhet sex dagar i veckan. 
Till hös5erminen hade ridskolan e5 stort tapp av elever, men det har under hös5erminen 
startats upp e5 par nya grupper igen. Vår ridning för funkBonshindrade har fortsa5 a5 
bedrivas två gånger i veckan. Inom verksamheten görs ca 100 uppsi5ningar i veckan. 
 
För de som vill satsa extra på dressyr eller hoppning har vi haF dressyr- och hoppsatsning. 
Dessa ekipage har även fliBgt deltagit blåbärstävlingar i hoppning och dressyr och även haF 
några ekipage som deltagit på lokal nivå.   

 

Longering i det nysladdade lilla ridhuset. 

Samarbetet med Sisu idro5sutbildarna har fortsa5 och utvecklats och med hjälp av dem 
har vi bland annat kunnat vidareutbilda våra ledare.Utöver den ordinarie 
ridskoleverksamheten har andra akBviteter anordnats som: 

● Extra akBviteter under lovdagar. 
● Blåbärstävlingar. 
● Ridläger i samband med loven 
● Hopp och dressyrkurser 
● Uteri5er 

Samarbetet med Liljaskolan och den naBonella idro5sutbildningen (NIU) har fortsa5 även 
under 2023. 



WE är populärt hos VRF, även ridskolan fick testa på det före jul. 

Personal  
Anna-Lena Johnsson – verksamhetschef 
Mikaela Rosendahl – Ridlärare 
Sara Hallnor – Bmvikarie vt -23 och ridlärare ht -23 
Lis-Marie Jonsson  - anläggningsskötsel 
Agnes Eriksson – Bmvikarie 
Meja Wikström – Bmvikarie 
Emma Olofsson – Bmvikarie 

På grund av sjukskrivningar har vi gå5 kort om personal större delen av året men tack vare 
a5 vi få5 in fler Bmvikarier har vi kunnat bedriva verksamheten som vanligt.  Vi har tagit 
emot kortare och längre perioder med prakBkanter. Personalen här på ridskolan har under 
året varit med på olika utbildningar. Personal- och instruktörsträffar har anordnats under 
året för a5 planera och samordna arbetet inom ridskolan. 

Hästar 
Under året har vi köpt in en storhäst - Leffe - men han passade inte rikBgt in i 
verksamheten och såldes vidare. Dessutom såldes Cessan som avelssto. 

 
 



 
Ungdomssek7onen 
Under 2023 har ungdomssekBonen haF cirka 8 styrelsemöten och 2 extra möten inlagda 
inför större akBviteter. Alla möten har hållits i klubbstugan på Vännäs Ry5arförening. Det 
har varit en hyfsad hög närvaro på alla möten. UngdomssekBonen hade först ordförande 
Lovisa Karlsson men den 2 februari 2023 avgick Lovisa Karlsson och istället blev Cajsa Rehn 
vald som ordförande samt ordförande för hela 2024. 

Under året har det diskuterats olika akBviteter, samt ekonomifrågor. Det har lagts tydliga 
planer om hur alla akBviteter ska framföras för a5 det ska bli bäst för de som anmäler sig. 
Det har lagts budget, hur mycket som ska spenderas inför varje akBvitet. US har gjort en 
ekonomisk plan för året hur mycket utgiFer och inkomster som ska läggas. Flera akBviteter 
har anordnats, bland annat ponnyridning, käpphäs5ävling, tacokväll och en julpyntskväll. 
Den absolut största framgången gjorde US med sin spöksBg på Hallowen-veckan, cirka 350 
sålda bilje5er. SpöksBgen blev väldigt uppmärksammad, inte minst när US fick besök av 
Västerbo5ensradion som intervjuade Cajsa och Amanda. 
 

 
Den läskiga entrén Dll spöksDgeb på Hallowen. 

 
För 2024 är planen a5 göra akBviteter som handlar mycket om gemenskap och fokus på 
trygghet för a5 skapa den bästa miljön på Vännäs Ry5arförening. Så under 2024 ska hela 
US-styrelsen ha en gemensam akBvitet för teambildning och gemenskap.  



 
Westernsek7onen  
Western har haF två Bmmar bokade varje vecka, måndagar och Bsdagar. Tisdagarna har 
det varit träning för Elin Edling regelbundet under hela året. Nicklas Christoffersson har 
hållit månadsträningar vid 7 Bllfällen under 2023. En planerad clinic/ inofficiell tävling med 
Ingela Ynghagen blev tyvärr inställd pga för få anmälningar. 
 
I slutet av 2023 valde samtliga si5ande i westernsekBonens styrelse a5 avgå. Det är 
föreslaget a5 göra om sekBonen Bll en kommi5é Bll 2024. 

 

 
Tävlingssek7onen  
Vi har haF Pia Bohlin i dressyr, Ronja Andersson samt Carolina Mä5ää i hoppning som 
veckotränare. Som månadstränare har vi haF Py Jägerden i hoppning och Lars Andersson i 
dressyr. VRF har haF 30 licensierade ry5are under 2023.  



 
Storhästhoppning  
Grenledare har Katarina Sjöström varit. På tävlingsbanorna har vi haF flera ry5are som 
tävlat 1,30/1,35 med framgång. Moa Wikström med WV Klontaire vann DM för junior/
Young rider, Saga Andersson med Daimler red 1,35 samt kvalade och red Elmia. Ella Hallnor 
med El Paso VL kvalade och red Falsterbo. 

Ponnyhoppning  
Grenledare har Malin Wikström varit. Vi har e5 fåtal ekipage som tävlade ponny under 
2023 och har förhoppningen samt jobbar för a5 vi ska kunna utveckla ponnyhoppningen 
under 2025. 
 
Ponnydressyr  
Vi har inte haF någon särskild grenledare i ponnydressyr utan man har få5 kontakta Bi5e 
Torbjörnsdo5er och vi fortsä5er så. 
 
Storhästdressyr  
Bi5e Torbjörnsdo5er har varit grenledare. Vår mest frekventa tävlingsry5are har Anna-
Karin Holmgren varit med syskonen Albin J och Adele J. Inga jä5estora framgångar inom 
dressyren 2023 för klubben men vi kommer igen 2024. 
 

Ava NordIell och Hot Shot drog hem några fina priser under 2023. 
 


